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Aanwezig Leden: Joline Bruggeman, Roos de Ruiter, Epke Hessels,  

Pieter Kool, Bastian Kurney, Juka de Bruin, Puck Donkers, Dayen van der Veen,  
Cato Verhagen, Femke Perry, Luuk van den Akker. 
Begeleiders: Jan-Maarten Lombarts, Marianne van der Putte-Verhoeven, Monique Habraken, 
Brenda Verhees. 
Voorzitter: Hans Gaillard 
Griffier: Kim Verkuijlen 

  
Afwezig Leden: Fabienne Raijmakers, Arun van Egmond, Emy van Gerven 

Begeleiders: Aimee Lombarts, Monique van Zwieten, Ruud Sanders. 
 
Mededelingen: 

• Er zijn twee nieuwe begeleiders. Monique Habraken en Brenda Verhees. Zij stellen zichzelf voor. 

• Op 17 november is het 5 jaar geleden dat de eerste jeugdgemeenteraad geïnstalleerd is. Daarom 
willen we dit op 2 december graag vieren met alle leden, oud-leden, begeleiders en  
oud-begeleiders. Uitnodiging volgt. 

 
Ingekomen post: 

• De ingezonden brief van Levan wordt besproken. Iedereen vindt dat er goede punten instaan. Met 
sommige punten zijn al groepjes bezig.  

o Het groepje milieu is al bezig met prullenbakken, dit onderwerp kwam ook naar voren bij 
hun vergadering. Voor de volgende vergadering wordt gekeken of de wethouder 
uitgenodigd kan worden om hierover te praten.  
Er worden al verschillende ideeën geopperd. Zoals het plaatsen van meer prullenbakken, 
het vaker leegmaken van prullenbakken en het mooier maken van prullenbakken. 

o De kabelbaan in speeltuin De Houtenhoek wordt niet gemaakt. Deze moet vervangen 
worden door een ander speeltoestel. Dit is iets voor het groepje speelvoorzieningen om 
het over te hebben. 

o Er is al vaker gepraat over een skatebaan in het dorp. De burgemeester geeft aan dat dit 
een grote uitgave is. Ook kan het niet zomaar ergens neergezet worden. Er is meerdere 
keren een skatepark geplaatst. Hier is toen weinig gebruik van gemaakt.  

• De brief over rookvrije speeltuinen wordt besproken. 
o De leden denken niet dat de bordjes heel veel zullen helpen. Mensen roken toch wel als 

ze dat willen. 
o Als we willen dat mensen de regels volgen, moeten we daar ook op controleren. Anders 

heeft het geen zin.  
o Er worden verschillende ideeën genoemd. Zoals het zelf maken van de bordjes. Het 

instellen van jeugdboa’s. 
o Het onderwerp wordt neergelegd bij het groepje speelvoorzieningen. 

 
Stand van zaken werkgroepjes: 

• Werkgroep Sociaal Domein 
 Er is een PowerPoint presentatie gemaakt en een verdeling van wie wat zegt. Na deze vergadering 
 komt het groepje nog bij elkaar om te oefenen. Het symposium is op 9 november. Om 15:50 wordt 
 de presentatie gegeven. Iedereen die wil komen kijken, is van harte welkom. De burgemeester 
 wenst het groepje veel succes toe. 
 

• Werkgroep Speelvoorzieningen 
 Dit groepje is nog niet bij elkaar geweest. Zij beginnen na de presentatie van Sociaal Domein. 
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• Werkgroep Veiligheid 
 Bastian leest het verslag van de werkgroep vergadering voor. Hierop komen verschillende reacties. 

o De rotonde bij de brandweer is erg onveilig. Hier mag je vanaf twee kanten oversteken en 
dat weten veel automobilisten niet.  

o De vraag wordt gesteld of ze het nog hebben gehad over de autoloze schooldagen. Dit is 
niet heel uitgebreid besproken, maar De Bloktempel en Harlekijn willen hier sowieso aan 
meedoen.  

o De volgende keer gaat het groepje kijken wat ze precies gaan doen aan de punten die ze 
besproken hebben. 

 

• Werkgroep Milieu 
 Puck ligt het verslag toe. Ze geeft aan dat er nog geen oplossing is bedacht, maar hier gaan ze in de
 volgende vergaderingen verder over nadenken.  

o Voor het gesprek over prullenbakken wordt de wethouder uitgenodigd bij de volgende 
vergadering. 

o Over zonnepanelen, waterverbruik en lichtverbruik willen de leden in gesprek met een 
medewerker van de gemeente.  

o Over de blikjes op straat wil het groepje graag met scholen in gesprek. Ook denken ze na 
over een jaarlijkse opruimdag voor kinderen.  

 
Rondvraag: 

• Joline: Hoe zit het met het uitstapje? 
o Hier wordt nog over nagedacht, maar het is zeker de bedoeling dat er dit jaar weer een 

uitstapje plaats vindt. 

• Cato: Bij sommige sportvereniging wordt kunstgras aangelegd. Misschien is dat ook iets voor de 
speeltuinen. 

o Pieter merkt op dat dit niet altijd fijn is. Je kunt je ernstig bezeren op een kunstgrasveld. 
o Luuk: het egaliseren van de grond, voor het aanleggen van een kunstgrasveld, is erg duur. 

• Bastian: De wegen met dit weer zijn heel glas. Kunnen de bladeren vaker opgeruimd worden? 
o Burgemeester: het is heel moeilijk om alles meteen op te ruimen en weg te halen. Het is 

heel belangrijk dat iedereen goed oppast, net als in de winter als er sneeuw ligt. 
 
Om 17:06 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
Griffier 
Kim Verkuijlen 


